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Zápisnica 

 

zo 4.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Jankovce, konaného dňa 06.09.2024 

o 19:00 v zasadačke obecného úradu Jankovce. 

 

 

Prítomní poslanci OZ: podľa prezenčnej listiny -  Jakuba, Jenčová, Veľas, Šmajda, Stadničár 

 

 

Miesto konania:  zasadačka OcÚ  
 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia a prečítanie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie. 

4. Schválenie programu zasadnutia. 

5. Prerokovanie možnosti prenájmu školského bytu. 

6. Informácia starostu obce k problematike rozvoja obce a života v obci 

7. Diskusia 

8. Schválenie úpravy rozpočtu obce pre rok 2024 

9. Schválenie návrhu na uznesenie 

10. Záver 

 

 

 

K bodu 1: Zasadnutie otvoril starosta obce Vasiľ.  Skonštatoval, že sú prítomní piati poslanci z piatich  

a teda obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

K bodu 2:  Za zapisovateľa bol určený Vasiľ.  Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí a následne aj 

schválení poslanci Jakuba a Veľas. 

 

K bodu 3: Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie prebehla jednohlasne – všetci súhlasili, aby 

komisie pracovali v rovnakom zložení: predseda  Jenčová, Stadničár, Šmajda. 

 

K bodu 4:  Program bol prijatý v predloženom znení.   

 

K bodu 5: Starosta obce oboznámil prítomných s predbežnou požiadavkou na prenájom školského bytu pre 

mladú rodinu. 

 

K bodu 6:  Starosta informoval poslancov o stave financií v obci. V súvislosti s ukončením prevádzky 

Materskej školy v obci požiadal prítomných o schválenie využitia rezervného fondu na odstupné pre 

zamestnancov školy, keďže bežné prostriedky obce neumožňujú takéto vyrovnanie záväzku obce. Poslanci 

daný návrh schválili. 

Starosta informoval poslancov o podaní záverečnej platby za projekt Rekonštrukcia miestnej komunikácie 

a spevnenej plochy na PPA, ako aj podanie žiadosti o kúpu malotraktora na Environmentálny fond.   

 

K bodu 7: Prebrala sa aktuálna situácia obce ako celku. Po základnom zabezpečení kultúrneho domu, 

vrátane provizórneho zamedzenia zatekania je treba pristúpiť k oprave strechy minimálne nad sálou 

kultúrneho domu a opraviť ďalšie časti objektu. Starosta navrhuje efektívne riešenie využitie bimetúnových 

pásov, nie kompletnú výmenu strechy, ako je návrh firiem realizujúcich opravy. Následne je treba sa vrátiť 

k riešeniu situácie s verejným vodovodom. Keďže spoločnosť zabezpečujúca vývoz odpadu má nové 

vedenie, možno očakávať zmeny aj v cene za vývoz a likvidáciu komunálneho odpadu.  

 

K bodu 8: Starosta informoval poslancov o rozpočtovom opatrení č. 5/2024, ktoré vykonal hlavne 

z dôvodu organizácie vysviacky pamätníka vojakom z 1. sv. vojny  na cintoríne. 

Poslanci následne schválili návrh na rozpočtové opatrenie č. 6/2024, tak, ako bolo predložené starostom 

obce, pričom na mzdy na odstupné pre materskú školu budú využité prostriedky rezervného fondu v súlade 

s uznesením obecného zastupiteľstva č. 5/2024.   
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K bodu 9:  Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie zo zasadnutia OZ, ktoré  

prečítal predseda návrhovej komisie p. Jenčová a za znenie ktorého zahlasovali všetci  prítomní poslanci. 

 

 

K bodu 10: Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a zasadanie OZ ukončil o 21:10 hod. 

 

 

V Jankovciach  06.09.2024 

 

Zapísal:               Vasiľ           ............................ 

 

Overil:                Jakuba         ............................ 

               

                                        Veľas           ............................ 

 

      .............................................. 

      Jaroslav Vasiľ – starosta obce  


